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I N F O R M A C J A
o działaniach Wójta Gminy podejmowanych w okresie między sesjami.

W okresie od dnia 14 września 2016 roku do chwili sporządzenia informacji
wydane zostały zarządzenia w sprawach:

1. Określenia sposobu realizacji uchwał z XVI oraz XVII sesji Rady Gminy.

2. Przygotowania materiałów planistycznych do projektu budżetu gminy na
2017 rok.

3. Dokonania zmian w budżecie gminy na 2016 rok. 

Zmiany dotyczyły:

• wprowadzenia  do  budżetu  środków  finansowych  przekazanych
przez  Podlaski  Urząd  Wojewódzki  na  dofinansowanie:  zakupu
podręczników   i  materiałów edukacyjnych uczniom, na wypłatę
świadczeń  rodzinnych  i  z  funduszu  alimentacyjnego,  na  zasiłki
i  świadczenia  wychowawcze  jak  też  pokrycie  wydatków
związanych  z  wydawaniem  „Kart  Dużej  Rodziny”,  na
ubezpieczenia  zdrowotne,  na  zasiłki  stałe  i  okresowe,  na  zwrot
podatku  akcyzowego  w  paliwie,  na  zadania  realizowane  przez
USC.

• przesunięć między paragrafami na wniosek kierowników gminnych
jednostek organizacyjnych.

4. Przeznaczenia  do  sprzedaży  nieruchomości  stanowiących  własność
Gminy.  Do  sprzedaży  przeznaczono  działki  położone  w  Ostrowiu
Północnym, Szudziałowie, Babikach, Słoi i Nowym Ostrowiu.

5. Powołania stałej komisji do przeprowadzenia postępowań o zamówienia
publiczne.

6. Przyjęcia projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2027
oraz  projektu  budżetu  gminy  na  2017  rok.  Oba  zarządzenia  zostały
przekazane radnym.



7. Określenia zasad centralizacji rozliczania podatku VAT.

8. Udzielenia  pełnomocnictw  kierownikom  gminnych  jednostek
organizacyjnych  do  podejmowania  czynności  w  sprawach  zwykłego
zarządu jednostek, w związku z centralizacją rozliczania podatku VAT.

Ponadto informuję, że:

1. Na  dzień  30  września  zaplanowany  był  przetarg  na  sprzedaż  agregatów
prądotwórczych i autobusu. Nie wpłynęły oferty pozwalające sfinalizować
sprzedaż. Drugi przetarg w tej sprawie ogłoszono na 22 listopada i na ten
przetarg nie było ofert.

2. Spotkałem  się  z  przedstawicielem  firmy  doradczej  Deloitte  w  celu
omówienia  szczegółów  dotyczących  odzyskania  przez  Gminę  części
podatku VAT.

3. Uczestniczyłem w przyjęciu obowiązków nowego komendanta Placówki
Straży Granicznej w Krynkach ppłk. Janusza  Asanowicza.

4. Wspólnie z dyrektorem Zespołu Szkół witaliśmy i gościliśmy III Sztafetę
Niepodległości.  W  powitaniu  Sztafety  uczestniczył  poseł  Mieczysław
Baszko.

5. Wspólnie z panem posłem Mieczysławem Baszko wręczyliśmy odblaski
najmłodszym uczniom Zespołu Szkół w Szudziałowie.

6. Uczestniczyłem w zebraniu rodziców uczniów Zespołu Szkół w 
Szudziałowie.

7. Wspólnie  ze  starostą,  burmistrz  Sokółki,  radnymi,  sołtysami
i zaproszonymi gośćmi,  uczestniczyliśmy w uroczystym otwarciu drogi
Stara Kamionka – Woronicze. Inwestycję realizował Powiat Sokólski we
współpracy z Gminą Szudziałowo i Gminą Sokółka.  Koszt przebudowy
12,077 km drogi wyniósł 3 995 575,69 zł.  Udział Gminy Szudziałowo
wyniósł 865 747,00 zł.,  Powiatu Sokólskiego 665 959,85 zł.,  a Gminy
Sokółka 466 172,00 zł. Pozostała kwota w wysokości  1 997 878,84 zł.
pochodziła z dotacji budżetu państwa w ramach Programu Wieloletniego
„Program rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata
2016 – 2019”.

8. Brałem udział w XXXI Forum Związku Gmin Wiejskich Województwa
Podlaskiego.  W  Forum  uczestniczyli  parlamentarzyści,  wojewoda,
marszałek oraz podlaski kurator oświaty. Czasie obrad poruszano sprawy
reformy oświaty i dofinansowania wniosków z PROW i RPOWP.



9. Uczestniczyłem w zebraniu mieszkańców sołectwa Szudziałowo.

10.Uczestniczyłem  w  posiedzeniu  Rady  Społeczno-Naukowej  Parku
Krajobrazowego Puszczy Knyszyńskiej w Supraślu.

11.Kilkakrotnie  brałem  udział  w  Walnym  Zebraniu  Członków  Lokalnej
Grupy Działania Szlak Tatarski. W czasie zebrań wprowadzano zmiany
w  Statucie  oraz  regulaminach  dostosowując  dokumenty  do
obowiązujących przepisów.

12.Podpisałem porozumienie z Powiatowy Zarządem Dróg reprezentowanym
przez dyrektora Grzegorza Pula w sprawie współfinansowania projektu na
drogę Zubrzyca Wielka – Minkowce.

13.Podpisałem  umowę  ze  Starostą  Sokólskim o  dofinansowaniu  naprawy
drogi powiatowej w Pierożkach.

14.Spotkałem  się  z  panią  dyrektor  Oddziału  Wojewódzkiego Związku
Ochotniczych Straży Pożarnych w Białymstoku w celu dofinansowania
mundurów specjalnych dla druhów strażaków z Gminy Szudziałowo.

15.Z  okazji  Dnia  Edukacji  Narodowej  wręczyłem  Nagrody  Wójta
nauczycielom i dyrektorom szkół.

16.Uczestniczyłem  w  „Pajdowisku”  czyli  święcie  wiejskiego  chleba  w
Wierzchlesiu.

17. Uczestniczyłem  w  posiedzeniu  Rady  Naukowo-Społecznej  Leśnego
Kompleksu  Promocyjnego   „Puszcza  Knyszyńska”.  Podczas  spotkania
omówiono m.in. : stan sanitarny drzewostanów w Puszczy Knyszyńskiej
po huraganie oraz koncepcje dotyczące zarządzania populacją żubrów w
Puszczy, którą przedstawiła prof.  Wanda Olech, prezes Stowarzyszenia
Miłośników  Żubrów.  W  czasie  dyskusji  przedstawiłem  zebranym
stanowisko  Rady  Gminy  Szudziałowo  i  zaproponowałem,  aby  stado
żubrów  rozproszyć  na  całą  powierzchnię  Puszczy  Knyszyńskiej.
Współpracę z poszkodowanymi rolnikami zaproponowała pani prof. Ewa
Czech.

18.Spotkałem  się  z  mieszkańcami  Wierzchlesia  w  związku
z zainteresowaniem inwestora budową wieży telefonicznej.



19.Uczestniczyłem w otwarciu  Powiatowych  Biegów Przełajowych,  które
odbywały się na trasach biegowych w Szudziałowie.

20.Uczestniczyłem w spotkaniach roboczych, a  następnie  podpisałem List
intencyjny dotyczący partnerskiej współpracy transgranicznej z gminami
Korycin,  Janów,  Nowy  Dwór  oraz  partnerem  zagranicznym
tj.  Grodzieńskim  Obwodowym  Zarządem  Ministerstwa  ds.  Sytuacji
Nadzwyczajnych  Republiki  Białorusi.  Projekt  dotyczy  zakupu
samochodów strażackich dla jednostek OSP poszczególnych gmin.

21.Wspólnie  z  radnymi  uczestniczyłem  w  gminnych  obchodach  Święta
Niepodległości.

22.Spotkałem  się  z  mieszkańcami  Horczak  w  sprawie  naprawy  drogi
powiatowej i gminnej ze szczególnym uwzględnieniem drogi powiatowej.
W spotkaniu uczestniczył Starosta Sokólski.

23.Miałem przyjemność uczestniczyć w uroczystości  Pasowania na ucznia
uczniów klasy pierwszej ZSP w Szudziałowie

24.Uczestniczyłem  w  posiedzeniu  członków  Konwentu  Białostockiego
Obszaru  Metropolitalnego.  W  spotkaniu  uczestniczył  Konrad  Pawlik
Ambasador Nadzwyczajny w Republice Białoruś. Tematem posiedzenia
była współpraca Polski z Białorusią.

25.Otrzymałem  zaproszenie  i  uczestniczyłem  w  uroczystym  przekazaniu
samochodu  strażackiego  dla  OSP  Krynki.  W  uroczystości  brał  udział
wiceminister Jarosław Zieliński.

26.Uczestniczyłem w podsumowaniu konkursu plastycznego „Choinka” oraz
projektu  „Młodzi  inicjatorzy  bliskiej  kultury”  organizowanych  przez
GOAKiR w Szudziałowie.

27.Podpisałem  List  intencyjny  dotyczący  partnerskiej  współpracy
transgranicznej  z Grodzieńskim Rejonowym Komitetem Wykonawczym
reprezentowanym  przez  Przewodniczącego  Wasilewskiego  Jana
Janowicza.  Projekt  dotyczy  remontu  drogi  powiatowej  1289B
Szudziałowo – Słójka Borowszczyzna.

28.Uczestniczyłem w szkoleniu zorganizowanym przez LGD Szlak Tatarski
dla wójtów i pracowników piszących wnioski.



29.Uczestniczyłem  w  spotkaniach  opłatkowych  w  Placówce  Straży
Granicznej w Szudziałowie, Szkole Podstawowej w Babikach i Zespole
Szkół w Szudziałowie.

Zakład Gospodarki Komunalnej wykonał:

1. Prowadził  remont  ulicy  Działkowej  w  Szudziałowie,  wykonał  parking
oraz przebudował chodnik i wjazd do Zespołu Szkół.

2. Wykonał remont 300 m nawierzchni ulicy wsi Łaźnisko.

3. Naprawił nawierzchnię drogi Wierzchlesie – Jeziorek oraz od cmentarza
w Szudziałowie do drogi powiatowej.

4. Usunął zadrzewienia oraz wykonał częściową naprawę nawierzchni drogi
Wojnowce – Horczaki.

5. Wymienił  pompę paliwową układu grzewczego w kotłowni w Zespole
Szkół.

6. Odmalował pokój w Urzędzie Gminy.

7. Wyremontował łazienkę w remizie OSP w Wierzchlesiu.

8. Wybudował wiatę przy remizie OSP w Szudziałowie do przechowywania
drewna opałowego.

Na zlecenie Powiatowego Zarządu Dróg Zakład Gospodarki Komunalnej:

 wykonał naprawę nawierzchni drogi w Horczakach,

 profilował nawierzchnie żwirowe dróg powiatowych,

 naprawił nawierzchnię drogi w Talkowszczyźnie,

 poprawił odwodnienie drogi w Ostrowiu Nowym,

 wyremontował przepust drogowy w Knyszewiczach.

WÓJT

Tadeusz Tokarewicz


